
El problema de les mascotes i les espècies invasores. 
 

El problema de les mascotes exòtiques i les espècies invasores cada dia 

és més gran. 

El dia 27 de maig a l’Institut  Ermengol IV va venir el Josep Maria, un 

especialista en rèptils, a fer una xerrada molt interessant sobre aquests 

temes. 

Les persones no som conscients del mal que fem a la natura a l’abandonar 

un animal que no és de la zona on vivim i dels problemes que pot causar. 

Aquest és el cas de dos nois que ja fa molts anys van deixar 40 silurs (una 

espècie de peix) en un riu per a poder practicar la pesca com a esport, però 

ells no sabien el mal que farien. Fa pocs dies es va trobar un silur de més 

de cent kg al riu  Guadalquivir i això té preocupades moltes persones. 

Per altra banda, el tema de les mascotes exòtiques, com les serps, 

camaleons, tortugues que no són de la zona, etc.,  cada dia és més comú. 

Les persones ens pensem que tenir una serp, perquè li hem vist a  una 

persona famosa o pel simple fet de veure-la a la botiga i que ens sembli 

bonica, serà com un gos, però és completament diferent. Per aquest 

pensament molta gent abandona serps perquè se'n cansen o perquè ja no 

les volen.  

En Josep Maria ens va fer pensar sobre aquests temes i intentar que 

entenguem que un animal no és una joguina i que no els hem d’abandonar. 

A mi em va agradar molt la xerrada que ens va fer i si pogués la tornaria a 

repetir. 

 

Iria Garcia 


